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Editorial

Serveis
Ajuntament de Collbató 93 777 01 00
Atenció ciutadana 012
Biblioteca Sibil·la Durfort 93 777 93 41
Casal de la Gent Gran 93 777 93 41
CAP Collbató 93 777 07 59
CAP El Bruc 93 771 01 31
CAP Esparreguera 93 770 81 00
Farmàcia Esteve 93 777 00 76
FECSA (avaries) 900 77 00 77
Agència Tributària Igualada 93 804 65 61
Organisme Gestió Tributària 
Igualada 93 472 91 40
Hispano Igualadina 93 804 44 51
Hospital Martorell 93 774 20 20
Oficina de turisme 93 777 90 76
 /647 96 40 76
Oficina Correus Collbató 93 777 06 33
Parròquia de Collbató 93 777 01 36
Parròquia del Bruc 93 771 00 04
Gas Natural (avaries) 900 750 750
Serveis funeraris (Pomfusa) 93 775 55 52
Aigües de Collbató 
Atenció al client (dimecres i divendres, 
de 9.30 a 13.30 h)  900 102 307
Avaries (24 hores)  616 421 478
Taxi Collbató, El Bruc i Esparreguera
 659 68 09 19 / 659 89 40 13 / 610 35 43 75

Emergències
Ambulàncies i emergències 
mèdiques 112
Bombers de Collbató 112
Bombers de la Generalitat 112
Emergències  112
Guàrdia Municipal de Collbató  670 20 14 20
Mossos d’Esquadra  112
Creu Roja. 
Delegació de Montserrat:  93 238 22 36
 

Centres educatius
Llar d’infants L’Abellerol 93 777 99 80
Escola La Salut 93 777 00 19
Escola Mansuet 93 777 98 38
Institut Collbató 93 777 98 37

Telèfons d’interès

Edita
Ajuntament de Collbató
Bonavista, 2 - 08293 - Collbató
Tel. 93 777 01 00
Fax 93 777 06 50

D.L. B-23138-96

Collbató,  
al pati dels tarongers
El Govern de la Generalitat i el PSC han 
tancat un acord per als pressupostos de 
l’any 2024. Aquest pacte desencalla els 
comptes catalans després d’intensos mesos 
de conversa, de suma d’idees i d’aporta-
cions dels uns i els altres per respondre a 
les necessitats i als reptes del país. 

No és cap secret que la sequera és un dels 
maldecaps al que ens hem d’enfrontar 

com a societat. Collbató forma part de la 
zona més afectada per la manca de preci-
pitacions i la disminució continuada de 
reserves d’aigua. Doncs bé, en l’acord de 
pressupostos autonòmics, el PSC ha exigit 
que els comptes de la Generalitat d’aquest 
2024 incloguin, entre d’altres, finançar la 
reforma del dipòsit de capçalera de Collba-
tó, situat a Can Dalmases. Una instal·lació 
cabdal pel municipi, ja que tota l’aigua 
que arriba des de la planta potabilitzadora 
d’Abrera passa per aquest dipòsit. El seu 
estat és deplorable; per tant, la importància 
de la seva adequació és indiscutible. 

Des del consistori aplaudim l’acord 
subscrit, ja que millorarà una instal·lació 
que és transcendental per a Collbató. 
La situació és greu. Ara només esperem 
que a Palau compleixin amb la paraula 
donada perquè ens hi juguem molt. 

Gemma Rodríguez 

Alcaldessa de Collbató

Representants consistori municipal de Collbató

Jesús Domene 
Martínez.  
Socialistes 
de Collbató, 
Candidatura de 
Progrés (SdeC-CP)

Miquel Solà  
i Navarro.  
Esquerra 
Republicana de 
Catalunya - Grup 
d’Independents de 
Collbató - Acord 
Municipal (ERC-
GIC-AM)

Pedro Pedreño 
Crouseilles. 
Socialistes 
de Collbató, 
Candidatura de 
Progrés (SdeC-CP)

Mar Andreu  
Rojas.  
Esquerra 
Republicana de 
Catalunya - Grup 
d’Independents de 
Collbató - Acord 
Municipal (ERC-
GIC-AM)

Pau Calsina  
Garcia. 
Agrupació  
d’electors  
Collbatots

Josep Estradé  
i Calmet.  
Esquerra 
Republicana de 
Catalunya - Grup 
d’Independents de 
Collbató - Acord 
Municipal (ERC-
GIC-AM)

Sergio Trigo 
Gallardo. 
Agrupació  
d’electors  
Collbatots

Sílvia  
Baraldés  
Val.  
Junts per Collbató

Tamara  
Rodríguez 
Cebollada. 
Agrupació  
d’electors Collbatots

Arturo Ruíz  
Hoyo.  
Partit Popular



Medi ambient

L’Ajuntament posa en marxa els pous 
d’aigua del municipi i la campanya de 
detecció de fuites
La declaració de la situació d’emergència per sequera a Catalunya, declarada per la 
Generalitat el passat 2 de febrer, implica restriccions d’aigua en els usos urbans a 202 
municipis del Principiat, entre ells Collbató. El límit per persona i dia és de 200 litres, 
incloent el consum domèstic, les activitats econòmiques o les pèrdues a la xarxa. En 
aquest context, el consistori treballa de manera activa per resoldre les fuites de la xarxa i 
incrementar el volum d’aigua extreta dels pous del poble.

Més enllà de mantenir la línia de baix consum 
que els veïns duen a terme des de fa mesos, 
el Consistori ha posat en marxa un pla de xoc 
que busca incrementar l’aigua disponible a la 

xarxa, per una banda, i en la detecció de fuites per evitar les 
constant pèrdues per l’altra. En el cas dels pous, el de Can 
Feliu estava inoperatiu des de l’abril de 2023, en espatllar-se 
les bombes extractores. Amb la seva reparació, el cabal ex-
tret d’aquesta instal·lació i del pou de Can Beltran reduirà 
la dependència de Collbató de l’aigua aportada de la planta 
potabilitzadora d’Abrera. 

Detecció i tractament de fuites

Pel que fa a les pèrdues i fuites del subministrament, es va 
iniciar un pla de detecció de fuites d’un total de cinquanta 
quilòmetres de tubs, i que es suma al control que GIACSA 
va dur a terme el maig passat. 

A més de la detecció de fuites, s’està fent una anàlisi deta-
llada del consum registrat a cadascun dels 18 sectors en que 
es troba dividida la xarxa d’aigua potable de Collbató. Una 
altra mesura que s’està estudiant és la de modelar la pressió 
a diferents sectors del municipi, sempre i quan l’orografia 
de la zona ho permeti. 

Pel que fa als usuaris de la xarxa, GIACSA durà a terme una 
anàlisi del consum individual dels abonats per detectar ex-
cessos, els quals seran notificats als abonats. En aquest sentit, 
des del Consistori es recorda que, més enllà de la tasca de 
la Corporació per acabar amb els problemes endèmics de la 
xarxa d’aigua potable, és necessari que els veïns continuïn i 
ampliïn la reducció del consum individual.
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Nadal

Gran ambient  
a l’encesa de les llums! 

El 2 de desembre es va donar el tret de sortida 
al Nadal a Collbató amb l’encesa de llums que, 
enguany, era novetat al municipi. Aquest 
acte va tenir gran rebuda per part dels veïns 
i veïnes . A més, l’encesa va comptar amb 
l’actuació de la coral Salnitre, coral de l’Escola 
Municipal de Música de Collbató, i també 
amb una xocolatada popular per fer passar 
el fred al públic assistent. 

Una nova edició de la tradicional Fira Nadalenca 

El cap de setmana del 16 i 17 de desembre va tornar a Collbató la tradicional Fira Nadalenca, on s’hi van aplegar 
productes d’artesania, elements típics de les festes i ornaments per fer el pessebre. D’igual forma, també s’hi van 
organitzar activitats familiars, tallers i actuacions de tota mena que van permetre gaudir d’un gran cap de setmana, 
just abans de les dates més assenyalades del Nadal. Com a novetats d’aquest any s’hi van dur a terme la visita a la fira 
de la pallassa Petra . Cal destacar les nombroses activitats que es van organitzar per col·laborar, un any més, amb la 
Marató de TV3 com el quinto solidari a càrrec de la Colla de Diables Salnitrats. 

Sopar de germanor per acomiadar 2023 

Collbató va acomiadar el 2023 amb una primera edició d’un sopar al Casinet. 
A més, les campanades i una festa posterior, també va donar la benvinguda al 
nou any: un moment de celebració, de futur, d’esperança, en què els desitjos 
entre veïns van ser una part molt important. La proposta va ser un espai 
on compartir i crear conjuntament els nous propòsits per a l’any nou. De 
fet, més de 200 persones a les campanades i 350 persones van gaudir de la 
festa al llarg de la nit i van donar la benvinguda al nou any 2024 a Collbató. 

Collbató viu un Nadal ple d’il·lusió
Des de l’encesa de llums fins a la nit de reis, les dates nadalenques van omplir de joia els 
carrers de la vila, sobretot entre els més petits de casa. Enguany, el municipi va poder 
gaudir d’un calendari ple d’activitats per a totes les edats i en un ambient molt familiar. 
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Nadal

Ses Majestats van omplir de joia els cors dels infants 

La nit més màgica va arribar a Collbató, com cada any, el 5 de gener. Amb sortida des de les Coves, la cavalcada reial 
des de l’Ajuntament fins al Casinet va omplir els carrers de nenes i nens, amb la il·lusió reflectida a les seves cares 
en rebre la visita d’en Melcior, Gaspar i Baltasar. Ses Majestats van visitar, un any més, el Casinet, on van rebre les 
claus de la vila de part de l’alcaldessa, Gemma Rodríguez.

Una agenda plena d’activitats per a tota la família 

Durant els dies de Nadal, Collbató també va acollir amb il·lusió la repre-
sentació dels Pastorets, a càrrec de Teatre La Forja. El Pare Noel també 
va visitar la nostra vila, en aquest cas a Can Dalmases, a on l’associació 
de veïns del barri va organitzar la seva rebuda. I tradicions com ara 
el Cagatió i el Patge Duc van ser fidels a la seva visita al nostre poble. 
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Cultura

El 10 de febrer Collbató es va 
disfressar per omplir d’ale-
gria i diversió els carrers 
del municipi. A la tradicio-

nal rua hi van participar més de 300 
persones que formaven més d’una 
desena de grups i carrosses. Un cop 
finalitzada la rua de Carnaval es va 
sotmetre al Rei dels Poca-soltes al 
seu sumaríssim judici. A tan solem-
ne acte el va seguir una festa noctur-
na amenitzada per un DJ.

Les comparses guanyadores de l’edi-
ció d’enguany del Carnaval van ser: 

• Premi comparsa joves més ca-
nyera: Compartir entre “Char-
leston” i “Las Ochenteras” 

• Premi comparsa més divertida: 
“L’Univers del Mansuet” 

• Premi comparsa millor carac-
teritzada: “Kissbató” 

• Premi comparsa amb millor po-
sada en escena: “D-Ramats” 

Gràcies a tots els que hi van partici-
par en la rua, tant formant part de 
comparses com prenent part a títol 
individual, els carrers del centre de 
la vila es van omplir de disfresses, 
llum, color i música.

Collbató gaudeix de  
la disbauxa per Carnaval 
La rua es va tancar amb la 
participació de més d’una 
desena de grups i carrosses 
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Esports

La Portals torna a Collbató. Des-
près d’un parèntesi, la prova ci-
cloturista de BTT arriba a la seva 
tretzena edició el 14 d’abril en 

l’entorn del Parc Natural de Montserrat i 
amb la nostra vila com a punt de sortida 
i arribada. Les inscripcions, ja obertes, es 
poden formalitzar fins al proper 1 d’abril 
al web www.laportals.cat .

El Club Esportiu LaTaca ha dissenyat 
un circuit amb una distància de 62 
quilòmetres i un desnivell positiu de 
1.480 metres acumulats. El recorregut 
transcorre pels municipis que envolten 
la muntanya: Esparreguera, Olesa de 
Montserrat, Monistrol de Montserrat, 
Castellbell i el Vilar, Marganell, El Bruc 
i Collbató, lloc de sortida i d’arribada 
de la prova. La Portals d’enguany, a 
més, és un dels esdeveniments col·la-
boradors del Mil·lenari del monestir 
de Montserrat

Una activitat lúdica i solidària 

El lliurament de dorsals es realitzarà a 
l’Slam Sport Club durant el dissabte 13 i a 
primera hora del diumenge 14 d’abril. Del 
circuit d’aquesta edició els organitzadors 
destaquen el seu caràcter lúdic i divertit. 
El recorregut transcorre per diferents 
trams de pista forestal, carretera, senders 
i corriols. Tot i que es tracta d’una prova 

Tot a punt per a la tretzena edició de La Portals 

de caràcter no competitiu i que el circuit 
és accessible per a tothom, cal tenir un 
mínim de forma física. De tota manera, 
enguany es podrà pedalejar amb bicicleta 
elèctrica per a tots aquells que hi vulgui 
participar però que necessitin facilitats 
per assumir el desnivell de la prova. 

 Els participants, a més, col·laboraran 
en les seves inscripcions amb ASDENT, 
entitat sense ànim de lucre que dona 
suport als afectats per la malaltia de 
Dent. Es tracta d’un trastorn genètic 

La tradicional prova ciclista es celebrarà el 14 d’abril amb sortida i arribada des de Collbató

catalogat com a malaltia rara, i que 
afecta al sistema renal.

La organització de la cursa va a càrrec 
del Club Esportiu LaTaca. Hi col·labo-
ren, a més, els ajuntaments de Collbató, 
El Bruc, Marganell, Castellbell i el Vi-
lar, Monistrol de Montserrat, Olesa de 
Montserrat i Esparreguera; el Patronat 
de la Muntanya de Montserrat; així com 
nombrosos voluntaris per a les tasques 
de marcatges, control d’avituallaments 
i suport al llarg del recorregut. 

Recorregut de la 13a Portals 

Collbató informa | 7

http://www.laportals.cat/


8 |Collbató informa



Collbató informa | 9



Enguany Collbató celebra un 
nou Dia Internacional de les 
Dones amb pràcticament una 
setmana plena d’activitats per 

reivindicar el paper de la dona en la 
societat i per fer de la vila un municipi 
més feminista que mai.

Les activitats s’han portat a terme del 
7 fins al 13 de març amb un calendari 
ple durant cada jornada. Com a punt 
de partida, dijous 7 de març es va fer la 
xerrada Alimentació en clau femenina, 
a càrrec de la dietista i nutricionista del 
CAP de Collbató, a partir de les 18.30 
h al Casal de Cultura. El divendres, 
a la mateixa hora i a la Biblioteca, es 
va presentar el llibre Matrioskas amb 
l’autora de l’obra, Marta Carnicero 
Hernanz. El mateix divendres, 8 de 

Collbató celebra un 
8M carregat d’actes 
i reivindicacions

març, van continuar els actes amb la 
presentació de les obres artístiques de la 
collbatonina Mona Lisi; una exposició 
que pot visitar fins al dia 22 de març al 
Casal de Cultura.

El dissabte es va jugar un partit de futbol 
sala aleví entre l’equip femení de Collbató 
a la Pista Esportiva Martí Gil. El diumen-
ge es va tancar el cap de setmana amb la 
IV Caminada popular de les dones i el 
posterior Vermut musical a càrrec de la 
Carla Collado. Totes dues activitats als 
Jardins de Can Rogent. 

Dilluns, dia 11 de març, es porta terme 
una sessió de l’Hora del Conte a la Bi-
blioteca, amb l’obra La Rateta Voladora. 
El cicle d’activitats es tanca dimecres dia 
13 amb el Cercle de dones i la xerrada 

Igualtat

Aquest any 2024, les regido-
ries d’Igualtat i de Recursos 
Humans estan desenvo-
lupant i posant en marxa 

el Pla d’Igualtat municipal.” Una eina 
necessària pels següents motius: 

- Promoció de l’Equitat: L’absèn-
cia d’un Pla d’Igualtat pot perpetuar 
les desigualtats de gènere presents 
a la societat. En establir mesures 
concretes, aquest pla garantirà que 
totes les persones, independent-
ment del seu gènere, tinguin les 

mateixes oportunitats i drets en 
tots els àmbits de la vida.

Erradicació de la Discrimina-

ció: La falta d’un marc formal per a 
abordar-la discriminació de gènere 
pot desencadenar situacions injus-
tes. Un Pla d’Igualtat busca identi-
ficar i eliminar qualsevol forma de 
discriminació basada en el gènere.

Foment de la Diversitat i la In-

clusió: La igualtat de gènere és 
essencial per a fomentar un entorn 

on es valori i respecti la diversitat 
en totes les seves formes. 

Desenvolupament Social i Eco-

nòmic: La igualtat de gènere és un 
motor per al progrés econòmic i 
social sostenible de la comunitat. 

Cal destacar que aquest compromís 
amb la igualtat de gènere no tan 
sols és responsabilitat de l’Ajunta-
ment, sinó que és un esforç col·lec-
tiu que requereix la participació i 
col·laboració de tota la societat.

El Pla d’Igualtat municipaL 
serà una realitat aquest 2024

Despertar no et dona més poder però 
t’ajuda a descobrir la potència que tens. 
A més, està previst que el dia 17, se ce-
lebrin la resta de parits de futbol femení 
entre el Club de Collbató i altres equips 
de la comarca.

Totes aquestes activitats es complemen-
ten amb tallers de sensibilització tant a 
les escoles de primària com a l’Institut 
de Collbató.
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Notícies

Nova campanya de control  
de velocitat amb radar
La Guàrdia Municipal de Collbató inicia controls de velocitat per radar dels vehicles que 
circulen pel terme municipal. L’objectiu principal és controlar la velocitat de circulació dels 
vehicles dins del municipi, per tal de millorar la seguretat viària del nucli urbà, així com 
també en les diverses travesseres urbanes als diversos barris.

La campanya es posa en marxa 
per tal que els vehicles cir-
culin a la velocitat adequada 
com a mesura preventiva 

contra els accidents i la pacificació del 
transit. Els controls s’ubicaran en di-
ferents emplaçaments en criteris que 
combinen les dades derivades de l’anà-
lisi de la sinistralitat, la detecció d’ex-
cés de velocitat per part de la Guàrdia 
i també per demandes veïnals on pot 
haver-hi més perill si se sobrepassa la 
velocitat permesa, que està limitada a 
30 km/h en tot el terme municipal.

La finalitat principal d’aquests con-
trols és reduir la velocitat dins del 
poble i millorar la seguretat viària 
dels vianants i de la resta d’automobi-
listes. I atenent el pla Local de segure-
tat Vial: arribar al 2030 amb l’objectiu 
de zero accidents. Així mateix, es vol 
conscienciar la ciutadania sobre la 
perillositat al volant i la importància 

de mantenir una velocitat adequada, 
ja que circular massa de pressa és una 
de les principals causes d’accidents i 
d’increment de danys a les víctimes.

A més, la Guàrdia Municipal també 
pretén fer saber a les persones con-
ductores que circular a una velocitat 
superior a la permesa suposa un doble 

impacte, pel fet que no només aug-
menta el risc de patir un accident, sinó 
que fa que les conseqüències del sinis-
tre siguin més greus. També recorda 
que cal extremar la precaució al volant 
encara que siguin trajectes curts o en 
vies urbanes i que s’han de complir les 
normes del codi de circulació i de l’Or-
denança municipal de Mobilitat.

Xifres d’accidentalitat en vies urbanes 

ESPANYA:

A Espanya, els vianants morts per atropellament a 
ciutat representen el 44%, mentre que la mitjana de 
la Unió Europea és del 37%. Durant el mateix període 
s’ha registrat un 31% menys de morts entre els més 
grans de 64 anys. És el grup d’edat que més descens ha 
registrat durant 2021: 155 morts davant les 225 vícti-
mes mortals del 2019.

CATALUNYA:

Des de l’1 de gener fins al 31 de desembre de 2021, 53 perso-
nes han mort en 52 accidents mortals als pobles i ciutats de 
Catalunya. El nombre de víctimes mortals representa una 
reducció del 20,9% respecte al 2019 i d’un 43% respecte al 
2010. Si ens fixem només en els accidents mortals en zona 
urbana, el 2021, hi ha hagut una reducció del 22,4% respec-
te al 2019 i del 42,9% respecte al 2010. En el cas dels ferits 
greus, hi ha hagut una reducció del 5,6% respecte al 2019.

44% 37%

VIANANTS MORTS  

PER ATROPELLAMENT

Espanya Unió Europea 

-20,9% -43%

ACCIDENTS MORTALS AL 2021

que en el 2019 que en el 2010



Notícies

L’Ajuntament adjudica 
el subministrament 

de càmeres per al 
control del trànsit  

i la mobilitat

Collbató comptarà aquest 
any amb un sistema in-
tegral de càmeres per al 
control del trànsit i la 

mobilitat, que servirà per incre-
mentar  el control dels vehicles i 
la mobilitat a la població, així com 
per lluitar contra actes incívics. Cal 
tenir en compte que, en els darrers 
mesos, altres viles de l’entorn han 
instal·lat mecanismes similars, per 

El sistema comptarà amb un total de vuit punts de control amb lectors de matrícules i càmeres 
de control de l’entorn ubicades tant als accessos com a punts de l’interior del municipi.

la qual cosa és imprescindible dotar 
al municipi d’aquesta eina.

Collbató comptarà amb sis punts de 
control trànsit, dotats de càmeres que 
es disposaran a diferents entrades i sor-
tides de Collbató, en diferents punts de 
les avingudes Nostra Senyora de Núria 
i Nostra Senyora de Montserrat (lateral 
de l’A2), a la  intersecció de la carretera 
de les Coves amb la B112; a la cruïlla 

del carrer Linde amb el lateral de l’au-
tovia o a l’avinguda Pierola, sortint de 
Can Dalmases II direcció Serra Alta. 
El mecanisme es complementarà amb 
dues càmeres més ubicades al nucli 
històric del municipi, al voltant del Ca-
sinet i del carrer Muntanya. El cost to-
tal de l’adjudicació ha estat de 95.541,60 
euros, i es finança a través del progra-
ma general d’inversions de la Diputació 
de Barcelona.

L’Ajuntament ha adjudicat 
la reforma del parc infan-
til situat a la vora de l’Es-
cola Mansuet, a la conflu-

ència dels carrers Pierola i Montjuïc. 
El parc, dedicat a la científica, farma-
cèutica i artista Maria Teresa Toral, 
amplia les seves dimensions i incor-
pora un nou espai amb una àrea de 
jocs infantils adaptada per a nenes i 
nenes d’entre 3 i 12 anys d’edat. Amb 
aquesta actuació, es renova un dels 
parcs infantils més popular de Coll-
bató, no només pels alumnes de l’Es-
cola Mansuet, sinó també per a tots 
els veïns del municipi. 

Canvi de fesomia per al parc infantil 
situat al costat de l’Escola Mansuet 

El renovat espai comptarà amb una 
zona multijoc d’escalada i aventu-
ra, amb túnels d’obstacles, escala de 
corda horitzontal, barra de bombers, 
tobogan de barres, joc rotatori i de 
rotació així com una plataforma de 
reunió. Alhora, s’ha tingut especial 
cura en mantenir uns nivells òptims 

de seguretat pels infants. Pel que fa 
als materials de construcció, el terra 
estarà protegit amb llosetes de caut-
xú, antilliscants que eviten danys en 
cas de caiguda. Altres matèries utilit-
zades són resistents tant als impactes 
com també a les oscil·lacions tèrmi-
ques, així com als raigs UVA.

L’espai, ubicat al bell mig del Pla del Castell, disposarà d’una nova zona de jocs 
segurs amb múltiples opcions d’oci per als infants
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Notícies

L’Ajuntament exigeix  
a correus un servei  
de qualitat pel municipi
Collbató ja fa temps que arrossega un pèssim servei 
postal, sobretot en els barris més allunyats del nucli 
urbà. Davant l’activitat deficitària prestada per Correus 
i evidenciada per les queixes de veïns i usuaris del 
servei, l’alcaldessa, Gemma Rodríguez, ha fet arribar una 
reclamació formal a l’empresa pública de missatgeria.

A la missiva es recorda que, 
de conformitat amb el que 
estableix l’article 8 de la Llei 
43/2010, de 30 de desembre, 

del servei postal, tots els usuaris tenen 
dret a la prestació d’un servei de correus 
de qualitat. A la comunicació, l’alcaldessa 
fa palès que, a la pràctica, el servei ofert 
al nostre municipi no garanteix aquesta 
mínima prestació. El document demana 
que el nivell del servei s’adapti al que mar-
ca la legislació. En cas contrari, es recorda, 
l’Ajuntament es reserva el dret de dur a 
terme tantes actuacions administratives 
i judicials consideri oportunes per tal de 
garantir el dret dels seus ciutadans a un 
servei postal de qualitat. 

 En resposta a l’escrit de l’alcaldessa, 
des de Correus es manifesta que el 
servei que presten a Collbató és òptim 
i anivellat amb el d’altres municipis de 
la mateixa mida. S’afegeix a la resposta 
que les errades i problemàtiques de 
servei són de caràcter puntual i solu-
cionades de forma adequada per part 
de l’empresa. Des del consistori s’està 
en profund desacord amb aquestes 
apreciacions incloses en la resposta 
i, per aquest motiu, es continuarà 
treballant per tal que s’ofereixin so-
lucions ràpides, eficaces i pràctiques 
per tal que els veïns i veïnes de Coll-
bató puguin gaudir d’un servei de 
correus digne. A més, l’Ajuntament 

és conscient que els problemes no 
són responsabilitat dels treballadors, 
sinó de la companyia, i mostra tot el 
seu suport a la tasca del personal al 
servei de l’empresa. 

Per altra banda, es recorda que les ve-
ïnes i veïns poder presentar, a través 
de l’OAC de l’Ajuntament, tots aquells 
escrits, sol·licituds, reclamacions o re-
cursos adreçats a les empreses públi-
ques, Administració General de l’Estat, 
Generalitat de Catalunya o entitats de 
dret públic vinculades. La tramesa es 
pot realitzar presencialment o a través 
de la seu electrònica de l’Ajuntament 
de Collbató. 

A Collbató hi ha un coworking, 
és a dir, una ubicació on 
diferents professionals o 
empreses comparteixen un 

espai físic on desenvolupar els projec-
tes, a l’hora que sorgeixen sinergies 
conjuntes. A partir d’ara, es podrà 
reservar lloc al Coworking Collbató 
a través de l’aplicació de mòbil 

Ubikko, disponible tant a l’Apple 
Store com a Google Play.

Es tracta d’un software per Apple i 
Android que permet detectar els es-
pais de coworking més propers a la 
teva ubicació. També facilita la reserva 
de plaça per hores, filtra els serveis 
segons les necessitats de l’usuari i 
ofereix un xat directe amb l’anunciant 
de l’espai. Una manera fàcil i ràpida 
de trobar un espai on desenvolupar-
se professionalment, tant de forma 
independent com col·lectiva.

La reserva d’espais al coworking 
del Casal, ara des del mòbil
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El 15 de febrer Collbató va aco-
llir una Caminada de Marxa 
nòrdica adreçada a la Gent 
Gran. Un centenar de per-

sones van gaudir d’aquesta activitat a 
la que, a més de gaudir de l’entorn de 
Collbató en el marc del Parc Natural 
de Montserrat, els participants van 
poder conèixer la història del muni-
cipi. L’alcaldessa de Collbató, Gemma 
Rodríguez, va exercir d’amfitriona al 
centenar de participants de l’acte, on 
va posar en valor la importància de 

La importància de l’activitat física és cabdal en qualsevol etapa de la vida. Durant aquest 
febrer, Collbató ha estat escenari de dues activitats multitudinàries que busquen promoure un 
hàbit de vida amb el que combinar salut mentre es gaudeix de la natura: la marxa nòrdica.

Collbató, escenari privilegiat  
per a la pràctica de la marxa nòrdica

l’activitat física durant totes les etapes 
de la vida. Un cop acabada la marxa, 
els visitants van poder gaudir d’una 
visita guiada pel nucli històric. 

Per altra banda, el 25 de febrer es va 
organitzar una passejada integrada al 
Circuit de Caminades de marxa nòr-
dica, en aquest cas oberta a tots els 
públics i amb cent cinquanta partici-
pants. Amb sortida des del Camp de 
Futbol, l’acte va comptar amb la col·la-
boració de l’associació 4.000 peus, que 

van exercir de guies dels visitants. A 
més, els participants van col·laborar 
amb el Banc d’Aliments de Collbató 
amb aportacions solidàries a l’entitat. 

El Cicle de passejades de marxa nòr-
dica, tant el de gent gran com l’obert 
a tothom, està organitzat entre la 
Diputació Barcelona i diferents ajun-
taments de la província, entre ells 
Collbató. L’objectiu és promoure uns 
hàbits de vida saludables, de vida acti-
va i aptes per a totes les edats. 
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SERVEIS ESCOLARS

ACOLLIDA

MENJADOR

ACTIVITATS EXTRAESCOLARS DE L’AFI

LLAR D’INFANTS MUNICIPAL 
L’ABELLEROL

ESCOLA LA SALUT 

PLANS, PROGRAMES I PROJECTES DE CENTRE 

La mirada del equip de l’Escola La Salut s’orienta a entendre 
l’educació com un procés d’acompanyament de l’infant que 
vetlla per oferir-li tot allò necessari perquè pugui desenvo-
lupar-se de forma harmònica i integral. Un procés que té 
lloc dins d’un centre inclusiu que té en compte la coedu-
cació i la perspectiva de gènera, vetllant pel respecte, el no 
judici i la igualtat d’oportunitats. 

La nostra escola està organitzada amb comunitats tant 
l’alumnat com l’equip de mestres.

L’escola La Salut es caracteritza per ser un centre acollidor, 
proper i familiar, on es potencien les relacions i l’establi-
ment de vincles entre els infants i les persones que formen 
part de la comunitat educativa. Una escola que cuida i disse-
nya els seus espais perquè l’alumnat pugui desenvolupar les 
seves capacitats i accedir a l’aprenentatge i a la cultura des 
de l’interès i la motivació. Una escola on es potencia la co-
municació i les habilitats socials i emocionals de l’alumnat, 
de manera que els permeti conviure amb els altres des del 
respecte, l’empatia, la solidaritat i la tolerància, contribuint 
–així- a formar persones responsables que sàpiguen viure 
en societat. Una escola inclusiva, on cada infant ocupa un 
lloc de valor tal com és, respectant les seves individualitats. 
Una escola que educa en i per a la vida.

L’escola és vida, viu La Salut!

Educació

Fins al proper 20 de març 
estarà obert el període de 
preinscripció escolar per al 
curs escolar 2024-2025. La 

tria de centre per als nostres infants i 
adolescents és una de les decisions més 
transcendentals per a les famílies. Per 

Oberts els períodes de preinscripció
tal de planificar millor aquesta tria, en 
aquestes planes trobareu unes fitxes 
informatives sobre els centres escolars 
de Collbató. Recordeu que la formalit-
zació de la preinscripció escolar s’ha de 
dur a terme telemàticament, a través 
de del web del Departament d’Edu-

cació de la Generalitat de Catalunya:  
www.preinscripcio.gencat.cat. 

Collbató comptarà, durant aquest 
proper curs 2024-2025, amb uns 
800 estudiants distribuïts als centres 

SERVEIS ESCOLARS

ACOLLIDA: de 7:45 a 9
MENJADOR de 12 a 15h

 PASSEIG DE LA FUMADA 4-6
 9 a 12 i de 15 a 17h
 A8059718@XTEC.CAT
INSTAGRAM @llim_abellerol

PLANS, PROGRAMES I PROJECTES DE CENTRE 

La etapa educativa que acull la Llar d’infants es ca-
racteritza per ser de les més rellevants en la història 
personal de qualsevol infant i es treballa dia a dia per 
tal que creixin a la nostra Llar en un entorn segur i 
d’afecte. 

Concebem l’infant com és un ésser capaç, competent 
i actiu i per a nosaltres el principal protagonista del 
seu aprenentatge, per això els hi proporcionem pro-
postes de materials i activitats pensades en un ambi-
ent cuidat i tranquil que afavoreixi el seu desenvo-
lupament, segons els seus interessos i donant molt 
valor als moments quotidians del dia a dia. A més 
a més, com a Escola verda, moltes activitats prenen 
valor cap a la sostenibilitat i respecte al medi ambi-
ent i aprofitem l’entorn privilegiat que tenim, per fer 
sortides i fer nous aprenentatges a la natura. 

 Passeig de les Escoles, 5
 9 a 12.30 i de 15 a 16.30h
 a8033468@xtec.cat
 https://agora.xtec.cat/escolalasalut/
 https://www.instagram.com/escolalasa-
lutcollbato/?utm_medium=copylink
	https://www.youtube.com/@weblasalut/videos

http://www.preinscripcio.gencat.cat
https://www.instagram.com/escolalasalutcollbato/?utm_medium=copylink
https://www.instagram.com/escolalasalutcollbato/?utm_medium=copylink
https://www.youtube.com/@weblasalut/videos


Educació

ESCOLA MANSUET Institut de Collbató

SERVEIS ESCOLARS

ACOLLIDA: de 7:30 a 9h i de 16:30 a 18h
MENJADOR: de 12:30 a 15h
ACTIVITATS EXTRAESCOLARS DE L’AFA 

Migdia grans (de 12:30 a 13:30h) / Migdia petits 
(de 14 a 15h) / Tarda (de 16:30 a 17:50h)

PLANS, PROGRAMES I PROJECTES DE CENTRE 

L’escola Mansuet va obrir les seves portes el setembre 
del 2007. Des d’aleshores no hem parat de créixer, cre-
ant un projecte molt consolidat que segueix una matei-
xa línia des d’I3 fins a 6è.
El més important per a nosaltres són les persones, i treba-
llem per promoure el respecte, el diàleg, la comunicació, 
l’empatia, el saber estar, la tolerància, la il·lusió, la felicitat... 
Tot allò que ens permeti, a alumnes, famílies i mestres, 
sentir-nos feliços i orgullosos de formar-ne part.
La mirada de l’equip de l’Escola Mansuet se centra en les 
necessitats dels infants i volem acompanyar-los en tot 
moment en la interpretació de la realitat que els envol-
ta, animar-los a participar activament, a créixer feliços i 
preparats per al món present. Per això sempre diem que 
el nostre gran repte és la felicitat.
El treball sense llibres, el treball per racons i el treball per 
comunitats promouen l’autonomia i la cooperació, obrint 
un món ple de possibilitats i sensacions, on l’aprenentatge 
entre iguals ens amplia els horitzons. Grans projectes com 
les dinàmiques d’educació en valors, el curtVALORtratge, 
la Mansuetina, el projecte créixer el ritme de la natura, el 
ioga a infantil o les Science i el minilab, estimulen la curi-
ositat dels nostres alumnes i fomenten la seva creativitat, 
capacitant els nostres infants per afrontar el futur amb va-
lentia i entusiasme. Al Mansuet estem compromeses amb 
la seva felicitat i èxit a cada pas del camí.

 Carrer Montjuic, 30-32
 9:00 A 12:30 I DE 15:00 A 16:30 H
 a8064945@xtec.cat
 https://agora.xtec.cat/escolamansuet/
 https://www.instagram.com/escolamansuet/
	https://www.youtube.com/channel/UCWR-
5CPzqdllD39qWgt07eWg/videos?view=0&sort=p

SERVEIS ESCOLARS

MENJADOR de dilluns a divendres a partir de 
les 14.30 hores

PLANS, PROGRAMES I PROJECTES DE CENTRE

L’Institut de Collbató va fundar-se el curs 2006-2007 
per donar servei a les poblacions de Collbató i El 
Bruc. Va començar el primer curs en unes instal·laci-
ons provisionals i des del curs 2007-2008 ocupa l’edi-
fici que es va construir per acollir-lo situat al carrer 
Tarragona, 26.

L’Institut de Collbató és, per tant, un centre públic de-
penent del Departament d’Educació de la Generalitat 
de Catalunya, on només s’imparteix Educació Secun-
dària Obligatòria (ESO).

L’Institut de Collbató vol esdevenir un referent en 
la formació dels joves de Collbató i El Bruc atenent 
el desenvolupament integral dels alumnes.

Com deia Miquel Soler i Roca: ”Eduquem per fer de la 
persona un ésser més lliure, més capaç, més autònom, 
més solidari i més feliç”.

 Carrer Tarragona, 26 08293 Collbató
 8 a 15h
 www.inscollbato.cat
INSTAGRAM @institutcollbato

escolar a Infantil, Primària i Secundària
ubicats al seu terme: la Llar d’Infants 
Municipal L’Abellerol; l’Escola La 
Salut; l’Escola Mansuet; i l’Institut. 
Aquests centres compten amb uns 
projectes pedagògics oberts a l’entorn, 
compromesos amb la innovació i 
l’èxit educatiu, i amb capacitat d’aten-

dre de manera personalitzada les ne-
cessitats de tot l’alumnat.

Des del Consistori es considera que 
l’ensenyament és un pilar fonamental 
per al benestar del conjunt de la societat. 
Per això, des de l’Ajuntament s’impulsen 

polítiques  adreçades a la millora i ampli-
ació de les oportunitats, amb projectes 
per a la millora de l’èxit educatiu i de 
promoció de la igualtat d’oportunitats 
i de la cohesió social. Tot potenciant la 
implicació de les famílies en l’educació 
dels fills i les filles i a la vida escolar.

https://agora.xtec.cat/escolamansuet/
https://www.instagram.com/escolamansuet/
https://www.youtube.com/channel/UCWR5CPzqdllD39qWgt07eWg/videos?view=0&sort=p
https://www.youtube.com/channel/UCWR5CPzqdllD39qWgt07eWg/videos?view=0&sort=p


Homenatge

Collbató ret homenatge a  
Mossèn Joaquim Lluís Corominas, 
rector entre el 1978 i el 1997

El passat 3 de gener va tras-
passar Mossèn Joaquim Lluís 
Corominas, qui fou rector de 
la parròquia de Sant Corneli 

entre el 1978 i el 1997. Tot i que feia 
vint i cinc anys que havia marxat de 
Collbató per exercir a Cubelles (Gar-
raf), a les exèquies van assistir diver-
sos veïns de Collbató així com la seva 
alcaldessa, Gemma Rodríguez. 

L’empremta deixada per Mn. Joaquim a 
la vila s’explica, en part, per la gran tasca 
que dur a terme per impulsar i recupe-
rar el patrimoni cultural del municipi 
durant la vintena d’anys que va exercir 
la seva tasca pastoral. Entre d’altres, Mn. 

Joaquim va promoure col·lectivament 
la construcció de l’orgue de l’església de 
Sant Corneli; la rehabilitació del tem-
ple, el campanar i la rectoria; així com 
la millora de l’ermita de la Salut. 

Com a demostració de l’estima, el 13 
de gener es va dur a terme a l’esglé-
sia de Sant Corneli de Collbató una 
missa en el seu record, a la qual van 
assistir nombrosos veïns i feligresos. 
Com a homenatge al seu impuls a la 
construcció de l’orgue, la missa va 
anar acompanya d’una actuació de 
l’organista Jordi Figueras, el qual va 
ser l’encarregat del concert inaugural 
d’aquest el 1986. Ràdio Cubelles / C. Castells

Imatge de Mn. Joaquim Lluís, durant l’aplec de la Salut  
(E. Esquius / R. Giner)

Dia de la Palma, 1982 (Anna Carrasco Astals)
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Quin és el vostre funcionament en 

el dia a dia del Banc d’aliments.

Setmanalment, hi ha entrada de menjar 
per part de supermercats. El menjar que 
ens donen està en perfectes condicions, 
simplement el que no te és una bona 
presentació per posar-ho ells mateixos 
a la venda. Potser està la caixa una mica 
oberta o l’embalatge foradat; però per 
la resta, és menjar dintre del període de 
consum preferent i de bona qualitat. A 
més, periòdicament entren productes 
aportats pel Fons d’Ajut Social Europeu 
i per l’Ajuntament. 

I un cop arriben aquests productes, 

com es gestionen?

Una de les tasques que es duu a terme 
per part del Banc d’Aliments és controlar 
l’estoc i les caducitats dels productes. 
Aquesta és una tasca fonamentals que 
es desenvolupen. Però també distribuir 
el menjar dintre de cada lot, abans de 
lliurar-lo als usuaris i usuàries.

Quins productes us arriben més?

Per part del Fons d’Ajut Social Europeu 
arriben més productes alimentaris com 
ara oli de gira-sol, pasta, sopa, arròs 
i d’altres productes en grans quan-
titats, com tomàquet fregit, llaunes 
de sardines, llet, etc. Són productes 
que tenen una data de caducitat molt 

llunyana. L’ajuntament, per la seva 
banda, sempre complementa l’aporta-
ció dels supermercats i el Fons Social 
Europeu: productes com ara llet o de 
neteja personal.

Quants persones hi col·laboreu?

Actualment som sis voluntaris, tres 
dones i tres homes. Hi donem servei 
a una mitjana d’entre 18 i 22 famílies. 
En moments més difícils hem arribat 
a atendre entre 25 i 30. A vegades s’ha 
notat un augment en mesos de crisi, o 
moments en què s’han produït molts 
acomiadaments de cop.

El menjar que arriba és suficient 

per atendre a tothom?

Sí. L’entrega és mensual i és suficient per 
aprovisionar a totes les famílies que ho 
necessiten. En el cas que no sigui així, 
el consistori ens ajuda a complementar 
amb tot el que faci falta. Sempre que és 
necessari, fan reposició. 

Quan us arriba una persona deri-

vada de Serveis Socials, quin és el 

procediment?

Com que ens avisen amb antelació, no-
saltres ja preparem el lot d’entrega. Quan 
comencem el dia, fem els lliuraments 
de forma ordenada a totes les persones 
que hagin vingut.

ENTREVISTA: 
voluntaris del Banc d’aliments

En Pere Costa, juntament amb l’Ana María Gil, en Josep Sacristà, la Madonna Gómez, 
en Joaquim Mascort i la Neme Sánchez són els voluntaris que integren el Banc 
d’Aliments de Collbató. Una iniciativa sorgida fa anys que busca donar un cop de mà 
a aquells qui més ho necessiten. Una tasca que combina la solidaritat amb la lluita 
contra el malbaratament d’aliments.

Entrevista

Creus que es dona suficient menjar?

Jo crec que sí. Si parlem de menjar bàsic 
com llet, oli, arròs o pasta, sempre en 
tenim per a totes les persones que en 
necessiten. Jo soc una persona positiva 
i optimista i crec que hi ha molta gent 
que dona menjar i moltes empreses 
també. El bon fer de la gent sempre 
s’ha de valorar.

S’ha notat un augment de casos amb 

la pujada del cost de la vida que hi 

ha hagut a nivell general?

El que es va notar l’any passat, va ser 
una baixada en l’entrega de menjar que, 
per sort, l’ajuntament va compensar-ho. 
Si parlem d’augment de persones que 
venien derivades de serveis socials, no 
ho vam notar especialment. Sempre 
ens hem mogut entre les 18 i les 22 
famílies i, com deia abans, en moments 
complicats entre 25 i 30.

Que en pots dir de l’Àngel Burniol 

i la Maribel Casanovas.

Són els alma matter de la fundació del banc 
d’aliments. Van ser les persones que van 
començar aquest projecte tan maco. Dos 
companys amb una humanitat increïble, 
grandíssimes persones. Aquest Banc d’Ali-
ments, no s’entendria sense ells. Si parlem 
d’ells fora d’aquest projecte, tothom te’n 
podrà dir coses molt maques.

Voluntàries i voluntaris del Banc d’Aliments de Collbató
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NEFASTA GESTIÓ MUNICIPAL  
DE LA SEQUERA

Estem vivint la pitjor sequera des de que se’n tenen 
registres. Ja fa tres anys que dura i es calcula que 
caldrien 9 mesos de pluja per revertir la situació, 
i els experts afirmen que en plena emergència 
climàtica la sequera ha vingut per quedar-se.

Arran de la crisi del 2008 i amb les retallades a 
nivell de país es van aturar les inversions en moltes 
de les infraestructures planificades que haurien 
ajudat a afrontar la situació. Fins al 2021 no se’n 
va recuperar la planificació, i des d’aleshores s’han 
activat els ajuts als municipis per la millora de les 
xarxes d’abastament local.

Grups Polítics

Però a nivell municipal també hi ha responsabi-
litats. La competència de l’abastament és pròpia 
dels municipis. Durant molts anys no es va 
invertir ni un euro en les xarxes. I Collbató n’és 
un exemple, on durant anys de gestió privada no 
es va fer una sola inversió. Al 2015 es va revertir 
la situació, es va recuperar la gestió pública i en 
8 anys es van invertir més de 2’5M€ en millorar 
la xarxa, en la instal·lació de la telelectura, en 
recuperar els pous... Amb una estratègia clara 
i treballada que va permetre reduir les fuites i 
millorar el rendiment.

I com està Collbató avui? Les darreres dades 
publicades per l’ACA són que tenim una dotació 
(consum + fuites) de 307 litres dia per habitant 
quan al juny del 2023 la vam deixar en 199, per 
sota dels llavors 230 permesos. 

Aquest empitjorament no és culpa de les veïnes 
i veïns, que estan fent un esforç per reduir 
el consum, les dades ho demostren: 133 per 
consum i 174 per fuites en xarxa, ni tampoc 

del mal estat de la xarxa, que permet un ren-
diment molt superior com demostren les dades 
del juny passat. 

Sens dubte és la inhibició del nou govern. Fa 
mesos que no funciona la telelectura i que els 
pous estan aturats, ho hem recordat a cada ple 
i no ho han volgut solucionar. Això impedeix 
actuar sobre fuites ocultes o portar l’aigua als 
veïns del Pujolet que han estat dies sense sub-
ministrament i per arreglar una fuita es tanca un 
sector sencer com Hostal Vell. En definitiva, s’ha 
perdut el control de la gestió de l’aigua en pocs 
mesos malgrat tenir un regidor exclusivament 
per aquest tema.

Ens hem ofert a ajudar i ho han rebutjat. No han 
convocat una taula local per la gestió de la sequera i 
als plens tiren pilotes fora com si la responsabilitat 
no anés amb ells quan hauria de ser la prioritat 
màxima. Això sí, ja som els campions comarcals 
en consum d’aigua i en l’increment del preu que 
ens cobren: un 62%!

COMPROMÍS I ACTITUD 

Fent una valoració d’aquests mesos com a regidors 
de l’Ajuntament, reafirmem el nostre compromís 
i actitud per seguir treballant amb moltes ganes 
i il·lusió per tal d’assolir un poble de totes i tots, 
per totes i tots, sense exclusió.

Tenim molts projectes per endavant; uns ja han 
començat, i d’altres en breu ja es veuran, però el 
que no ens pensàvem es que alguns regidors ens 
posarien tants entrebancs. A l’Ajuntament de 
Collbató, encara que el Equip de Govern el con-
formem 6 regidors, en som un total d’ 11, i amb 
l’experiència d’uns i altres, deixéssim d’utilitzar la 
paraula “oposició” i abandonéssim les crítiques des-
tructives que no beneficien a les veïnes i veïns de 
Collbató. Evidentment no aprovem les mentides, 
informacions a mitges o manipulacions que tan 
sols busquen en el benefici del partit i són una falta 
de respecte a les collbatonines i collbatonins. Si 
tots volem un Collbató millor, siguem tots plegats 
respectuosos i treballem amb el compromís i la 

actitud que els quasi 5.000 habitants de Collbató 
es mereixen i ens reclamen.

Malgrat tot, seguirem treballant pel Collbató que 
totes i tots volem, i pel benestar de les veïnes i veïns.

Recordeu que estem oberts a les vostres idees 
i comentaris; podeu utilitzar l’adreça de correu 
electrònic de la nostre agrupació (info@collba-
tots.com) o les adreces de correu electrònic dels 
regidors de barri; en el nostre cas: calsinagp@
collbato.cat; clbt.trigogs@collbato.cat; rodri-
guezct@collbato.cat.

Moltes gràcies 
Salut

UNITS PER L’AIGUA

Estem en situació d’emergència per sequera, no 
és una novetat perquè altres períodes l’hem patit 
també. Tampoc és novetat la manca d’inversions 
a l’envellida xarxa d’aigua de Collbató.

Quan estàvem a govern teníem clara la necessitat de 
la renovació completa de la xarxa, tant és així que ja 
en el període 2011-2015 es van estudiar diferents 
opcions per la gestió de l’aigua i vam apostar per 
un model de societat municipal d’economia mixta, 
combinant recursos de l’Ajuntament i d’una empresa 
privada seleccionada mitjançant licitació. Aquest 
model d’aliança va ser preferit pel seu enfocament 
col·laboratiu en la presa de decisions i per la seva 

capacitat per realitzar una inversió significativa i 
d’una sola vegada, evitant els alts costos de manteni-
ment que caracteritzaven al model de gestió pública.

Ara de nou a govern ho continuem tenint clar, 
la renovació de la xarxa és la solució, tapar forats 
de canonades envellides cronifica el problema i 
tenim clar també que sols no ho aconseguirem.

El problema de l’aigua i les seves xarxes de canona-
des obsoletes ens uneix a centenars de poblacions i, 
per tant, volem buscar aliances que ens condueixin 
a solucions que no són només per Collbató sinó pel 
país sencer. Tenim clar aquest camí i ens recolzarem 
en el nostre partit per recórrer-lo. Creiem que les 
aliances i suports no poden ser només més enllà 
del nostre poble. Cal anar units de portes en fora i 
també de portes endins, ja que ens queda una difícil 
travessia, no ens podem enganyar, fins que no es 
renovi la xarxa patirem pèrdues d’aigua que encara 
seran més doloroses en el context de sequera. La 
inversió que cal fer és elevadíssima, però si tots i 

totes, veïnes, veïns, entitats, empreses, comerços 
i partits polítics ens hi unim en la solució ens en 
sortirem, probablement no en pocs anys però sí en 
un futur pròxim. Si anem junts en aquest objectiu 
de poble i de país, avançarem.

No ens tanquem a cap mena de solució que ens 
aporti el finançament necessari. No descartem cap 
opció i volem aconseguir fer la inversió, sens dub-
te, en primer lloc, comptem amb l’administració 
pública per aconseguir-ho, per això la Generalitat 
ha de donar respostes als centenars de municipis 
que per si sols no podrem finançar les inversions 
necessàries, per fer aquest camí les aliances i su-
ports són essencials. També volem que el consorci 
públic de gestió d’aigües CONGIAC-GIACSA, del 
qual Collbató n’és integrant, que s’impliqui amb 
intensitat en la recerca de recursos i finançament.

Ens podeu contactar a: 
collbato@socialistes.cat WhatsApp: 646 48 86 
67 Xarxes Instagram/Facebook/X: @psccollbato
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PARA LA SANIDAD, MÁS DINERO Y 
MÁS SANITARIOS

En primer lugar, dar las gracias a todo un colectivo 
de personas que trabajan en la sanidad publica 
catalana: doctores/as, enfermeros/as, sanitarios/
as,..Etc y a todo el mundo en general. Trabajar en 
condiciones de presión, en un trabajo tan delicado 
como el vuestro tiene que ser muy estresante. 
Yo quisiera recordar que las competencias de la 
sanidad pública están transferidas a la generalidad 
de cataluña. Todo lo bien o todo lo mal que pueda 
funcionar es responsabilidad de la generalidad. 

Dicho esto, es inaceptable que los ciudadanos 
tengamos estas listas de espera tan largas. Hoy, para 

DEFENSEM ELS VOSTRES INTERESSOS

Hem iniciat aquest any 2024 amb molta feina i 
amb un entorn complicat. Els augments aprovats 
als plens del passat any, augment de l’IBI, augment 
de la tassa d’escombraries, i augment de les tarifes 
de l’aigua, tant en consums com en les quotes fixes 
en factura, pronostiquen un any força complicat. 
Considerem que el consistori hauria d’haver fet 
una bona comunicació d’aquests augments i una 
justificació dels mateixos amb argumentacions que 
expliquin als contribuents la nova situació. Preo-
cupats com estem amb aquestes dinàmiques hem 
volgut conèixer què es farà al consistori per poder 
afrontar l’emergència per sequera, quines mesures 

es prendran al nostre municipi, si es posaran en 
marxa els pous de subministrament i si disposarem 
de la informació de la tele lectura, que ha deixat 
de funcionar des del mes de febrer de l’any passat, 
perquè el ciutadà tingui una informació necessària 
per poder detectar fuites o excés de consum. 

També hem demanat participar en les comissions 
que decidiran reglaments i normatives que afectaran 
a temes cabdals al municipi, tals com aquells que 
afecten al tema de l’aigua, al Mercat de venda no 
sedentària o a l’ordenança de transparència i admi-
nistració electrònica, per posar tres exemples. Som 
representants d’una part dels votants i hem d’exercir 
aquesta representació, poder opinar, i ser escoltats. 

Per una altra banda, s’han creat la Comissió de Festes 
i la Comissió del Poble, substituint les comissions 
existents, com el Consell de Patrimoni, el del Parc 
Rural del Montserratí, el de Medi Ambient i el de 
Territori i Sostenibilitat, que si bé es podien renovar 
les juntes, han creat una comissió l’esmentada del 

Poble amb una normativa creada per assolir sense 
cap oposició tot allò que decideixin els membres 
components, que seran elegits per sorteig, sense 
tenir amb compte l’expertesa i coneixements sobre 
matèries que exigeixen experiència. 

No podem oblidar que el nostre poble necessita 
projectes que facilitin la vida diària, com un servei 
de neteja eficaç, campanyes de sensibilització 
perquè la població reculli els excrements de les 
mascotes, accessibilitat per persones amb pro-
blemes de mobilitat, un enllumenat eficient i, 
una reparació i conservació dels carrers, asfaltat 
i voreres, així com preservar el civisme al nostre 
municipi, sense oblidar la seguretat viària i policial. 

Esperem que la dinamització i activació del Po-
lígon sigui una preferència, així com l’ús de les 
eines que ofereixen els ens supramunicipals per 
reactivar l’economia empresarial com a motor del 
municipi, així com apropar el consistori al nucli 
d’empreses i empresaris.

una visita en el cap, el plazo de espera puede ser de 
una semana; la petición de una radiografia puede 
tardar dos meses; una resonancia magnetica, puede 
ser ocho meses; y una visita al traumatólogo puede 
tardar hasta nueve meses; operaciones dos años, 
esto es inaceptable¡¡¡¡¡, para un país que, según se 
dice, tiene la mejor sanidad del mundo no es lógico.

Yo me hago una pregunta: si tenemos la sanidad 
mejor del mundo, ¿por qué el 25% de ciudadanos 
tenemos mútuas privadas?. No nos harían falta. 
La generalidad de cataluña tendría que priori-
zar la sanidad ante todo. Siempre nos dicen lo 
mismo: no hay dinero. ¿Se prioriza el dinero 
antes que la salud o incluso que la propia vida?. 
Saquemos partidas inútiles, cotrolen bien los 
gastos y incluso bájense los sueldos, y doten a 
la sanidad pública como nos merecemos. Hagan 
caso a los profesionales sanitarios, que estos sí que 
son los mejores del mundo, que en otros paises 
más adelantados que nosotros se los rifan para 
su sanidad: no les dejen marchar y cuídenlos. 

Nosotros solo somos políticos, ¿qué entendemos 
de medicina? Nada. Tengamos una sensibilidad 
especial para este colectivo tan esencial y necesario 
para los ciudadanos. Cuando hacía más faltaba 
la atención sanitaria en la pandemia, el cap de 
collbato permaneció cerrado más de un año con 
la excusa de falta de personal. Pues contraten y 
pagen como se merecen, miren ustedes, hay otro 
colectivo que también esta con unas carencias im-
portantes que son los discapatizados que necesitan 
ayuda de otras personas, con grado 1-2-3, etcétera, 
que tienen una ayudas economicas irrisorias, 
que necesitan una atencion especial porque no 
se pueden valer por sí mismas, que pena que 
esto sea sólo una crítica a nivel de revista de un 
pueblo de 5000 habitantes. Les recuerdo que los 
diagnósticos médicos tienen que ser rápidos y 
precisos, porque en un diagnóstico tardío depende 
tu vida o tu muerte: ni más, ni menos.

ARTURO RUIZ.  
CONCEJAL DEL PARTIDO POPULAR

Grups Polítics
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